Prayer Calendar: August 2025

Sunday	Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday	Saturday
					1	2
					Pray for faithfulness in tithing even when it is hard	Pray for growth, and excellence in the preparation of the camps
3	4	5	6	7	8	9
Pray that the kids can build a relationship with God	Pray that the campers will bring positive energy and strength to the camps	Pray that the workers have an open mindset	Pray that all campers feel welcomed and included	Pray that the kids get along with each other	Pray for the succesful and smooth management of budget	Pray that us and other leaders can learn new skills during the camp
10	11	12	13	14	15	16
Pray that distractions are removed from the campers mind, preparing them to learn	Pray there are no injuries during the AIA camp	Pray for focus and concentration of the campers	Pray that the campers are able to express their emotions well	Pray that the workers build good friendships and inspire each other	Pray that all families that want to attend the camp are able to afford it	Pray the first time workers are granted with guidance and wisdom
17	18	19	20	21	22	23
Pray that the campers have a open heart to learn about God's words	Pray that the volunteers got enough rest to run VBS	Pray that the workers are able to bring positive energy to the camp	Pray that VBS is an enjoyable experience for everyone involved	Pray that the campers will be able to develop social skills and make meaningful friendships	Pray for unexpected blessing to those who are faithful	Pray that campers and workers have discovered their calling and purpose
24	25	26	27	28	29	30
Pray that the children have learned something about Jesus	Pray for all the volunteers that they may recover from the camps	Pray for clarity and focus for those returning to school	Pray for joy to fill your home and for your family to find comfort in God's love every day.	Pray for opportunities to build meaningful friendships and for grace to forgive and encourage those around you.	Pray for wisdom to manage resources well and with a generous heart to bless others	Pray for guidance in discovering your gifts and boldness to follow God's plan for your future

祷告日历: 八月 2025

星期日	星期一	星期二	星期三	星期四	星期五	星期六
					1	2
					祈祷在困难时仍然忠心奉 献	祷告为VBS的预备工作中 的成长
3	4	5	6	7	8	9
祈祷孩子们在VBS期间更 多地了解圣经、耶稣和他 们的信仰	祷告孩子们能带来积极的 能量和力量		祷告所有营员感到被欢迎 和接纳	祈祷孩子们都能玩到一起 去		祷告我们和其他帮助者能 在AIA和VBS中能学到新 技能
10	11	12	13	14	15	16
祷告帮助着中能除去干 扰,为AIA做好准备	祷告AIA中没有任何人受 伤	祷告孩子们能专注和集中 精神	祷告孩子们能表达自己的 情感	祷告帮助者们能建立良好 友谊并彼此鼓励	祷告所有想参加VBS的家 庭都能负担得起	祷告首次帮忙的帮助者们 能得着引导与智慧
17	18	19	20	21	22	23
为参加 VBS 的孩子们祷告, 使他们能够敞开心扉接受神的话语	并祈祷VBS的帮助者们能 得到充分休息	祷告帮助者们能带来正面 的能量到VBS中	祷告VBS对每个人都是愉 快的经历	祷告孩子们能发展社交技 能并建立有意义的关系	祈祷为那些忠心的人得着 意外的祝福	祷告孩子们和帮助者们找 到他们的呼召与目标
24	25	26	27	28	29	30
祷告孩子们已经学到有关 主耶稣的事	为所有帮助者从营会中恢 复过来祷告	为即将回到学校的人祷	祷告你的家中充满喜乐, 愿你的家人每天都在神的 爱中得安慰	祷告有机会建立有意义的 友谊, 并有恩典去原谅与 修复感情	祷告能有智慧妥善管理资源,并用慷慨的心去祝福 他人	祷告能得着引导去发现自 己的恩赐, 并有勇气去遵 行神在你生命中的计划